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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis z 12. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25. 9. 2024 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Hosté: proděkani prof. Pešková, prof. Pavelka, Dr. Vokurka, tajemník Dr. Matějka 

 
 
Předseda AS FSv doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je 
s programem zasedání. 
 
1. Schválení zápisu z 11. řádného zasedání AS FSv ze dne 29.5.2024 
2. Volba dílčí volební komise za FSv pro volby do obvodu studentů AS ČVUT 
3. Informace z pedagogiky (prod. prof. Pešková) 
4. Informace k rekonstrukci budovy B (prod. Dr. Vokurka) 
5. Informace z Ekonomické komise ze dne 26.6. (prof. Cajthaml) 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
7. Různé 
 
1. Schválení zápisu z 11. řádného zasedání AS FSv ze dne 29.5.2024 
 
K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
2. Volba dílčí volební komise za FSv pro volby do obvodu studentů AS ČVUT 
 
Doc. Pazderka informoval o způsobu volby studentů FSv do AS ČVUT dle Volebního řádu. 
Organizaci dílčích voleb v obvodu FSv zajišťuje SKAS. Předsedkyně SKAS Ing. arch. Černá 
představila návrh členů komise ve složení dílčí volební komise: 
Předseda komise: Ing. arch. Patrik Kučera 
Místopředseda komise: Ing. Hana Braunová 
Člen komise: Ing. Ondřej Váňa 
Termín voleb zatím není ústřední volební komisí vyhlášen. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv ČVUT schválil podle čl. 2 odst. 1 VŘ dílčí volební komisi volebního obvodu studentů 
FSv ČVUT pro volby do studentské části AS ČVUT pro volební období 2025 až 2026 
v následujícím složení: 
Předseda komise: Ing. arch. Patrik Kučera 
Místopředseda komise: Ing. Hana Braunová 
Člen komise: Ing. Ondřej Váňa 
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AS FSv ČVUT pověřuje dílčí volební komisi volebního obvodu studentů FSv ČVUT celkovou 
přípravou a realizací voleb do studentské části AS ČVUT ve volebním obvodu studentů FSv 
ČVUT v návaznosti a v souladu s VŘ. 
 
pro: 23| proti: 0 | zdržel se: 1 (z 24 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
3. Informace z pedagogiky (prod. prof. Pešková) 
 
Prod. prof. Pešková informovala AS FSv o: 

- průběhu přijímacího řízení do Bc. studia (2527 přihlášek, 1517 přijatých studentů, 
1084 zapsaných studentů), 

- průběhu přijímacího řízení do Mgr. studia, 
- kapacitě FSv pro přijímání studentů a prognóze pro další roky, 
- ateliérových dnech na programu Architektura a stavitelství v prvním týdnu 

zkouškového období pro dokončení ateliérových projektů (studentům nejsou 
vypisovány zkoušky) – viz. harmonogram akademického roku, 

- počtech absolventů (337 v Mgr. studiu, 356 v Bc. studiu), 
- udělení ceny prof. Voděry a Kořistky 
- udělení akreditací/reakreditací (Mgr. programy Digitalizace ve stavebnictví, Budovy a 

prostředí, Krajina a životní prostředí), 
- přípravě digitalizace podpisů závěrečných prací (posun o semestr) 
- hledání nového fakultního rozvrháře (úmrtí doc. Michala Tomana) a nového způsobu 

rozvrhování (software), 
- zveřejnění výsledků Ankety hodnocení studia za LS 2023/2024. 

 
Proběhla krátká diskuse k realizaci ateliérového týdne a ke způsobu realizace zkoušek 
v souvislosti s navyšováním počtu přijímaných studentů (prof. Pešková, doc. Jíra, prof. 
Vejmelková, prof. Pavlíková, doc. Pazderka, doc. Vašková). K tématu bude svolána 
Pedagogická komise. 
 
4. Informace k rekonstrukci budovy B (prod. Dr. Vokurka) 
 
Prod. Dr. Vokurka informoval o průběhu příprav realizace rekonstrukce budovy B: 

- Budova B bude využívána do konce výukové části LS 2024/25 
- Předání staveniště a zahájení vyklizení budovy předpokládáno v průběhu května 2025 
- Dokončení stavby a uzavření financování do konce r. 2027 (nelze odhadovat případné 

posunutí čerpání prostředků MŠMT) 
- Zdroje financování (celkové náklady 1 050 mil. bez DPH) 
- Systém výběru dodavatele na konečnou cenu dle maximálního nabídnutého 

energetického komfortu 
- Základní struktura prostorů budovy B (1. NP děkanát, severní strana výuková, jižní 

strana kancelářská) 
- V úterý 1.10. proběhnou v posluchárně v budově B celkem 3 prezentace k realizaci 

rekonstrukce budovy B, akademická obec bude informována  
 
Následně prod. Dr. Vokurka zodpovídal doplňující otázky senátorů (doc. Litoš, prof. 
Pavlíková, prof. Polák, Ing. arch. Černá). 
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Předseda technické komise doc. Litoš se dotázal na další stavební aktivity na FSv. 
Stručně informoval prod. Dr. Vokurka: 

- Nové rozvody slaboproudu a silnoproudu v budově D, výběr zhotovitele a následná 
realizace na přelomu 2024/2025 

- Parkoviště za budovou D (cca zdvojnásobení kapacity), již je vydáno stavební povolení 
s nabitím právní moci a zpracována prováděcí dokumentace, probíhá příprava 
zadávací dokumentace  

 
5. Informace z Ekonomické komise ze dne 26.6. (prof. Cajthaml) 
 
Předseda Ekonomické komise prof. Cajthaml se z jednání omluvil. Informace z komise 
poskytl tajemník FSv Dr. Matějka. Hlavním tématem byl rozpočet FSv: 

- Podrobnost zpracování rozpočtu pro schvalování v AS FSv 
- Doprovodný text k rozpočtu 
- Rozpočet na rok 2024 a paralelní včasná příprava rozpočtu na rok 2025 

 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá) 
 
Zástupci FSv v AS ČVUT Ing. arch. Černá a prof. Wald krátce shrnuli aktuální činnost AS ČVUT 
a jednotlivých komisí. 

• Výjezdní a řádné zasedání AS ČVUT v červnu 2024 

• Střednědobý výhled ČVUT 

• Změna studijního a zkušebního řádu 

• Ubytování 

• Rekonstrukce budovy B 

• Platový řád 

• Kybernetická bezpečnost 

• Řešení podnětů vyplývajících z auditu ČVUT 

• Rozpočet ČVUT 

• Plán investičních akcí 
 
7. Různé 
 
Předseda Legislativní komise prof. Polák informoval o předpokládaném konání komise 9.10. 
Předseda Pedagogické komise doc. Jíra informoval o předpokládaném konání komise 16.10., 
termín byl stanoven pro dohodě s prof. Peškovou v návaznosti na přípravu podmínek pro 
přijímací řízení. 
 
Dr. Dočkal informoval o Anketě hodnocení studia za LS 2023/2024. 
 
Doc. Litoš krátce informoval o přípravě nového Provozního řádu FSv a o aplikaci řešení 
krizových situací (https://portal.fsv.cvut.cz/krize/aktivni-strelec/). 
 
Ing. Braunová informovala o konfliktech studentů se správou ubytování v objektu Mariánská. 
Tajemník FSv Dr. Matějka informoval, že o problematice správy objektu vedení FSv ví a řeší 
ho. 
Ing. arch. Černá požádala předložení informací o provozu a hospodaření objektu Mariánská 
na senátních komisích. 
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K tématu provozu a správy objektu Mariánská proběhla krátká diskuse (Ing. Braunová, prof. 
Polák, Ing. arch. Černá, Dr. Matějka, Dr. Vokurka). 
Doc. Pazderka požádal o přesunutí diskuse na Technickou komisi. 
 
V souvislosti s plánovanou volbou členů disciplinární komise požádal doc. Jíra o pozvání 
předsedy komise prof. Kruise, který by senátu prezentoval činnost komise. 
 
Příští zasedání AS FSv je plánováno na 23.10., 27.11. a 18.12. 2024 v B169. od 9:00. 
 
 

doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 
předseda AS FSv ČVUT 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 


